

Subject **Infrastructure Master Plan - Special Meeting of the Planning and Housing Committee and Environmental Services / le Plan directeur des infrastructures - réunion extraordinaire du Comité de la planification et du logement et des Services environnementaux**

From Infrastructure Master Plan/Plan directeur de l'infrastructure <imp-pdi@ottawa.ca>

To Infrastructure Master Plan/Plan directeur de l'infrastructure <imp-pdi@ottawa.ca>

Date 2023-10-19 13:29

Good afternoon,

We are pleased to inform you that the Infrastructure Master Plan will be presented at a Special Meeting of the Planning and Housing Committee and Environmental Services on Tuesday, October 31, followed by Council for consideration on Wednesday November 8.

Thank you, your input has been insightful and played a crucial role in developing this plan.

Council and the joint committee meeting are open to the public and you are welcome to participate. More information can be found on Ottawa.ca. [Get involved in local government | City of Ottawa](#), [Ottawa City Council - YouTube](#), [Agenda and minutes web portal](#)

We encourage you to explore the resources available on the [Infrastructure Master Plan | Engage Ottawa](#) site. These include:

- Display Boards for Online Engagement
- Infrastructure Policies
- Benefit to Existing Calculations (BTE)
- As We Heard It Report: May 13 – July 22, 2022, Consultation Period
- As We Heard It Report: June 14-July 7, 2023, Consultation Period

We appreciate your dedication.

Bonjour!

Nous avons le plaisir de vous informer que le Plan directeur des infrastructures sera présenté lors d'une réunion extraordinaire du Comité de la planification et du logement et des Services environnementaux le mardi 31 octobre, puis soumis au Conseil pour examen le mercredi 8 novembre.

Nous vous remercions, vos rétroactions ont été fort utiles et ont joué un rôle déterminant dans l'élaboration de ce plan.

Vous pouvez participer à la réunion du Conseil et à la réunion conjointe des comités qui sont toutes les deux ouvertes au public. Vous pouvez trouver de plus amples renseignements sur le site ottawa.ca. [Jouer un rôle dans la collectivité locale | Ville d'Ottawa](#).

Nous vous encourageons à découvrir les ressources mises à votre disposition sur le site Web du [Plan directeur des infrastructures | Participons Ottawa](#). Il s'agit notamment de :

- Tableaux pour la consultation en ligne
- Les politiques sur les infrastructures
- Calculs pour les Avantages pour les aménagements existants
 - Rapport sur « Ce que nous avons entendu » : 13 mai au 22 juillet 2022, période de consultation
 - Rapport sur « Ce que nous avons entendu » : 14 juin au 7 juillet 2023, période de consultation

Nous apprécions votre dévouement.

,

This e-mail originates from the City of Ottawa e-mail system. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than the intended recipient(s) is unauthorized. Thank you.

Le présent courriel a été expédié par le système de courriels de la Ville d'Ottawa. Toute distribution, utilisation ou reproduction du courriel ou des renseignements qui s'y trouvent par une personne autre que son destinataire prévu est interdite. Je vous remercie de votre collaboration.